
"Ö-rådet fattade beslut om att stödja planen för utveckling av bostäder på varvsområdet 
2013.  Viktiga frågor vi bevakat har varit hyresrätter, mindre bostäder, 
helikopterplattans bevarande på Knippla och att tippen får finnas kvar på området. Dessutom har vi 
stått bakom att en framtida hamn ej blir privat utan blir en del av Knippla, öppet för alla, och inte del 
av ett enskilt bostadsområde. 

Nu har det gått 8 år och snart kommer arkitekter och kommunens tjänstemän att presentera ett 
förslag till detaljplan för exakt hur området kan komma att disponeras. Vid denna presentation är det 
dags för Ö-rådet att lämna över till alla Knipplebor att ge sin syn på planen under samrådsprocessen. 
Detta är ett demokratiskt steg där allas röster blir lika hörda. Ö-rådet ser fram emot och kommer 
ställa sig bakom resultatet av samrådet." 

 


